
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 25. juni 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 886
I et offentliggjort skriftligt svar, der bygger på ligeledes offentliggjorte spørgs-
mål fra TV 2, udtaler Københavns Politidirektør, Johan Reimann: ”at det er
normal praksis at sende en ’lidt større’ enhed af politifolk til opgaver i Christi-
ania”. Vil ministeren uddybe, i hvilket omfang ’en lidt større enhed’ antals-
mæssigt adskiller sig fra en normal politipatrulje?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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